



Title: Scope of Services		
Department/Unit: Radiology Unit.	Code Number: UOJ-MSA-RD-SOS	Replaces No.:
Creation Date: 10/10/2022	Effective Date:	Review Date:

Revision History			
Subject	Changes made	Done by	Revision date



جامعة جدة
University of Jeddah
(059)

إدارة الخدمات الطبية

Medical Services Administration

رؤية جامعة جدة
الجامعة السعودية الحديثة
NEW SAUDI UNIVERSITY VISION



<p>Unit Description:</p> <p>1.1 Working Days and Working hours: The Radiology services are provided within the working hours (from 8:00 AM to 3:00 PM) during the working days (from Saturday to Wednesday).</p>	<p>1- وصف الخدمة:</p> <p>1.1 أيام وأوقات العمل: يتم تقديم خدمات الأشعة خلال ساعات العمل (من 8ص إلى 3م) طوال أيام العمل (من الاحد إلى الخميس).</p>
<p>2- Staffing Plan & Availability of staff:</p> <p>2.1 Radiology services are provided in the MSA through a medical staff that includes (a qualified Physician, radiologist, and Radiology technician).</p>	<p>2- خطة التوظيف وتوزيع العاملين:</p> <p>1.2 يتم تقديم خدمات الأشعة في الإدارة الطبية من خلال طاقم طبي يشمل (طبيب مؤهل، أخصائي أشعة، فني أشعة).</p>
<p>3- The target Patient:</p> <p>3.1 Male and female students at the undergraduate and postgraduate levels. 3.2 Faculty members. 3.3 Employees on the job. 3.4 Official retirees. 3.5 The employee contracted to work for all the entities affiliated with the university during her contract period. 3.6 Family members of a faculty member or employee, as follows: 3.6.1 The Saudis. 3.6.1.1 Father and Mother. 3.6.1.2 Husband and wife. 3.6.1.3 Girls registered with the family card of a faculty member and employee. 3.6.1.4 Children under (22) years</p>	<p>3- الفئة المستهدفة:</p> <p>1.3 الطلاب والطالبات بالمراحل الجامعية والدراسات العليا. 2.3 أعضاء هيئة التدريس. 3.3 الموظفين على رأس العمل. 4.3 المتقاعدين الرسميين. 5.3 الموظف / الموظفة المتعاقد للعمل لكافة الجهات التابعة للجامعة خلال فترة تعاقد، 6.3 أفراد الأسرة التابعين لعضو /عضوة هيئة التدريس أو الموظف/الموظفة، وهم كما يلي: 1.6.3 السعوديين 1.1.6.3 الأب والأم. 2.1.6.3 الزوج والزوجة. 3.1.6.3 البنات المسجلات ببطاقة العائلة لعضو /عضوة هيئة التدريس والموظف/الموظفة. 4.1.6.3 الأبناء البالغة أعمارهم أقل من (22) عاماً فقط.</p>



<p>old only. 3.6.2 Non-Saudis. 3.6.2.1 Accompanying a faculty member or employee.</p>	<p>2.6.3 غير السعوديين 1.2.6.3 المرافقين لعضو / عضوة هيئة التدريس، أو الموظف / ة</p>
<p>4- The target Patient: 4.1 List the Diagnostic Modalities Used: 4.1.1 Diagnostic examinations by using X-rays. 4.1.2 Diagnostic examinations by using ultrasound. 4.1.3 Quality assessment monitoring and evaluation, in the radiology unit. 4.2 List the Therapeutic / Procedural Modalities Used. 4.2.1 N/A</p>	<p>4- الإجراءات المستخدمة: 1.4 قائمة الإجراءات التشخيصية المستخدمة: 1.1.4 الفحوصات التشخيصية باستخدام الاشعة السينية. 2.1.4 الفحوصات التشخيصية باستخدام التصوير بالموجات فوق الصوتية. 3.1.4 متابعة وضبط الجودة في وحدة الاشعة. 2.4 قائمة الإجراءات العلاجية المستخدمة: 1.2.4 لا يوجد.</p>



Prepared By:

Name: Mrs. Hebah AL-shrief

Position: Vice, Supervisor, Radiology Unit

Date:

Signature:

Recommended By:

Name: Mrs. Ahlam Suliman Alrefai

Position: Supervisor, Quality&Patient Safety Unit

Date:

Signature:

Reviewed By:

Name: Mr. Hammam alsulami

Position: Supervisor, Radiology Unit

Date:

Signature:

Approved By:

Name: Mrs. Samar Abdulaziz Radeen

Position: Director, Medical Services Administration

Date:

Signature:

Reviewed By:

Name: Dr. Eman Balbaid

Position: Vice Director, Medical Services
Administration, for medical services and
medical support services

Date:

Signature: